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ELŐLAP 

 
Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

9. számú 
JEGYZŐKÖNYVE 

 
Készült:  Nógrád Község Képviselő-testületének 2022. november 8-án, Nógrádon      
                         megtartott üléséről. 
 
Ülés helye:  Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak:  Varga Richárd polgármester 
   Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
   5 fő képviselő:  Karcag Sándorné, Keresztes Konrád, Kovács Ágnes, 

   Piroska János, Szórágy Gyuláné 
         

Majer Annamária jegyző 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyv-vezető 
 

Meghívott vendég:   Debreceniné Králik Tünde nemzetiségi önkormányzat elnöke 
Varga Ferenc HVB elnök 

 
Érdeklődő állampolgárok: Dávid Barbara, Farkas István 
                                                                               
Napirend előtt: 
 

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
            Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
Napirend: 
 

1. Keresztes Konrád képviselő eskütétele és megbízólevelének átadása 
Esküt kivevő: Varga Richárd polgármester 
Megbízólevelet átadó: Varga Ferenc HVB elnök 
 

2. Az önkormányzat 2022. évi költségvetésének módosítása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

3. Beszámoló az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sportbizottság munkájáról 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

4. Pályázatokról beszámoló 
Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 

 
5. A Polgármesteri Hivatal tetőszerkezetére telepítendő napelemrendszernek a tetőszerkezetet 

érintő részének felújítására érkezett árajánlatok megvitatása. 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
6. Kerekes-Grolyó Diána képzési támogatási kérelme 

Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

7. Nógrád Sportegyesület támogatási kérelme 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
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8. Időseknek adandó támogatásról döntés 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
9. Nógrádi Híradás nyomdai költségéről döntés 

Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

10. 2023. évi belső ellenőrzés tárgyáról döntés 
Előadó: Majer Annamária jegyző 

 
11. Hóeltakarítással és jégtelenítéssel kapcsolatos döntés meghozatala 

Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

12. A település értékeinek Nógrád Megyei Értéktárba történő felvételéről döntés 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

13. Egyebek 
- Ingatlanügyek 
- Temetői rendelettel kapcsolatos észrevétel megtárgyalása 
- Őszi rendezvények elszámolása 
- Nógrádi Falusi Fiatalokért Egyesület névhasználati kérelme 

 
Hozott határozat: 108/2022.(XI.08.) – 123/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 
Hozott rendelet volt:  

- 11/2022. (XI.09.) önkormányzati rendelet az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről 
szóló 1/2022.(III.09.) rendeletének módosításáról 

- 12/2022. (XI.09.) önkormányzati rendelet a 8/2017. (X.25.) a településfejlesztéssel, 
településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés 
helyi szabályairól szóló rendelet módosításáról 
 

 
Zárt ülés nem volt.  
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
9. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
 

Készült:  Nógrád Község Képviselő-testületének 2022. november 8-án, Nógrádon      
                         megtartott üléséről. 
 
Ülés helye:  Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak:  Varga Richárd polgármester 
   Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 
   5 fő képviselő:  Karcag Sándorné, Keresztes Konrád, Kovács Ágnes, 

   Piroska János, Szórágy Gyuláné 
         

Majer Annamária jegyző 
Baloghné Budai Krisztina jegyzőkönyv-vezető 
 

Meghívott vendégek:   Debreceniné Králik Tünde nemzetiségi önkormányzat elnöke 
   Varga Ferenc HVB elnök 

 
Érdeklődő állampolgárok: Dávid Barbara, Farkas István 
 
 
              
Varga Richárd polgármester üdvözölte az alpolgármestert, a megjelent képviselőket, a jegyzőt a 
meghívott vendégeket és az érdeklődő állampolgárokat. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az 
ülés határozatképes, így azt 16 óra 05 perckor megnyitotta.  
Ezt követően a polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Karcag Sándorné és Szórágy 
Gyuláné képviselők személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta.  
A polgármester elmondta a jelenlévőknek, hogy az Egyebek napirendi pont keretében milyen alpontokat 
javasol megtárgyalni.  
Ezután ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását.  A javasolt napirendek 
megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett. 
 
 
Napirend előtt: 
 

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
            Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Az építési telek eladással kapcsolatosan kérdezem, hogy a vételár beérkezett már? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Igen, egyösszegben utalta át a vevő a szerződés szerint. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
A topolyosnál volt-e bejárás? 
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Varga Richárd polgármester: 
Még nem volt, fogok szólni, ha sort tudunk keríteni rá.  
Szórágy Gyuláné képviselő az elmúlt ülésen kérte, hogy legyen egy kimutatás az üzemanyag 
fogyasztásról és egyéb költségekről. A gépjármű fogyasztása 7,6 liter, kértük az iskolától az oktatási 
napok számát, ez 183 nap. Ennek megfelelően 120.000 Ft az üzemanyag költség, munkadíj nem 
keletkezett, tehát a 400.000 Ft-os maximálisan megállapított költségbe bőven beleférünk.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Köszönöm! 
 
Varga Richárd polgármester: 
A 106-os határozatnál említeném, hogy elírás történt, ugyanis nem közbeszerzéses a hivatal épületének 
energetikai felújítása, hanem meghívásos eljárás.  
Amennyiben nincs több kérdés, észrevétel a lejárt határidejű határozatokkal kapcsolatban, szavazásra 
teszem: aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató jelentést, kérem, 
hogy kézfelemeléssel jelezze. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a lejárt határidejű 
határozatokról szóló beszámolót, és a következő határozat született: 
 

108/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzata az alábbi határozatokra a beszámolási 
kötelezettséget megszünteti: 
 
90/2022.(VIII.31.); 91/2022.(VIII.31.); 92/2022.(VIII.31.); 93/2022.(VIII.31.); 
94/2022.(VIII.31.); 95/2022.(VIII.31.); 96/2022.(VIII.31.); 97/2022.(VIII.31.);  
98/2022.(VIII.31.); 99/2022.(VIII.31.); 100/2022.(VIII.31.); 101/2022.(VIII.31.);  
102/2022.(VIII.31.); 103/2022.(VIII.31.); 104/2022.(VIII.31.); 105/2022.(VIII.31.);  
106/2022.(X.05.); 107/2022.(X.05.);  

 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a beszámolási kötelezettség megszüntetését a 
nyilvántartáson vezesse át. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
 
Napirend: 
 

1. Keresztes Konrád képviselő eskütétele és megbízólevelének átadása 
Esküt kivevő: Varga Richárd polgármester 
Megbízólevelet átadó: Varga Ferenc HVB elnök 

 
Varga Richárd polgármester: 
Keresztes Konrád képviselő az esküt tőlem fogja kivenni, a megbízólevelet pedig Varga Ferenc HVB 
elnök adja majd át részére.  
Felkérem a jelenlévőket, hogy a képviselő eskütételéhez álljanak fel! 
Felkérem a megválasztott képviselőt, hogy az esküt tegye le! 
Kérem, hogy mondja utánam az eskü szövegét, az én után a saját nevét mondja.  
 
„ Én, ……………….. (eskütevő neve) becsületemre és lelkiismeretemre fogadom, hogy 
Magyarországhoz és annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait megtartom és másokkal is 
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megtartatom; képviselői tisztségemből eredő feladataimat a (település neve) fejlődésének 
előmozdítása érdekében lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar nemzet javára 
gyakorlom. 
 
Keresztes Konrád képviselő letette a fenti szövegű esküt, erről okmányt írt alá, melyet a HVB elnöke is 
ellátott kézjegyével. 
 
Az esküokmány a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
Varga Ferenc HVB elnök: 
A Helyi Önkormányzati képviselők és a polgármesterek választásáról szóló törvény 21. §-ának 
rendelkezései szerint, ha az egyéni listáról megválasztott képviselő helye megüresedik, akkor helyére a 
soron következő legtöbb szavazatot elért jelölt léphet. Mivel a 2019. évi önkormányzati választáson a 
soron következő legtöbb szavazatot Keresztes Konrád kapta, ezért a megüresedett képviselői helyre 
Keresztes Konrád lép, akinek eskütételét követően átadom a megbízólevelet.  
Sok sikert, jó egészséget kívánok munkájához! 
 
Ezek után átadta a megbízólevelet a képviselő részére.  
 
16 óra 18 perckor Varga Ferenc HVB elnök távozik az ülésről. 
 
 

2. Az önkormányzat 2022. évi költségvetésének módosítása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Majer Annamária jegyző: 
Az elmúlt ülésen a testület a javasolt módosításokat elfogadta, a rendelet-tervezet elkészült. 
 
A rendelet-tervezetet a testület 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta az 11/2022. (XI.09.) önkormányzati rendeletét az önkormányzat 2022. évi 
költségvetéséről szóló 1/2022.(III.09.) rendeletének módosításáról 
 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
 
Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva.  
 

3. Beszámoló az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sportbizottság munkájáról 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Úgy gondolom, hogy  részletes beszámolót kaptunk, mindenre kiterjedően tájékoztatta a kolléganő a 
testületet.  
 
Kovács Ágnes az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sportbizottság elnöke: 
Ezúton is szeretném megköszönni a bizottság munkáját, úgy érzem, hogy hatékonyan dolgoztunk. Aki 
segítséget kért tőlünk, annak segítettünk, senkit sem utasítottunk el.  
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a bizottság 
beszámolóját és az alábbi határozatot hozta: 
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109/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete az Egészségügyi, 
Szociális, Oktatási és Sportbizottság munkájáról szóló beszámolót elfogadja.  
A testület felkéri a bizottságot, hogy az SZMSZ-ben foglalt feladata ellátásáról 
folyamatosan gondoskodjon.  

 
     Határidő: értelemszerű 
     Felelős: bizottság elnöke 

 
 

4. Pályázatokról beszámoló 
Előadó: Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A Nógrád település intézményeinek energetikai korszerűsítése pályázat keretében az iskola energetikai 
korszerűsítése valósult meg. Ezt a projektet csak támogatáscsökkentéssel tudjuk lezárni, mivel az 
indikátorértékek csökkentek. Ez azért történt, mivel az épület hőtermelő berendezésének cseréje nem 
szerepelt a támogatott tevékenységek között, csak a meglévő fűtési rendszer korszerűsítése. 2020-ban az 
önkormányzatnak a szolgáltatóval megszűnt a szerződése és a fűtésszolgáltatás vásárlására a Tankerület 
nem kívánt szerződést kötni a szolgáltatóval, magasnak tartotta az árat és a szolgáltatással sem volt 
megelégedve. A szolgáltató a tulajdonát képező kazánokat leszerelte és elvitte. A fenntartó ezután 
gázkazánokkal gondoskodott az iskola fűtéséről. Ez a projektben vállalt indikátorok módosulását 
eredményezte az önkormányzaton kívül álló okok miatt. Ha valóban visszafizetés szükséges, akkor 
lehetőség van finanszírozási igényt benyújtani és jogsegélyt igényelhetünk. 
Az egészségház korszerűsítése-gyermekorvosi rendelő felújítása pályázat 2019-ben lezárult. Záró 
helyszíni ellenőrzés volt Diósjenőn, ahol mindhárom település dokumentációját ellenőrizték. A 
kivitelezéssel kapcsolatban merültek fel hiányosságok, melyeket tisztázni szükséges. Ehhez kértük a 
kivitelező segítségét. 
Az óvoda konyha korszerűsítési pályázatánál a zárás folyamatban van. 
A szolgálati lakás kialakítása pályázatnál a kivitelezés zajlik, december végére lezárulhat a beruházás és 
átadásra kerülhet az épület. 
A könyvtár felújítása és új eszközök beszerzése megtörtént, szeptemberben hivatalosan át is lett adva. A 
pályázati elszámolás benyújtásra került.  
A külterületi helyi közutak fejlesztése pályázatunknál sajnos még mindig nincs eredmény attól 
függetlenül, hogy helyszíni bejárást követően befogadták a pályázatot. 
A termékértékesítést szolgáló piac kialakítása a várparkolónál pályázatnál sincs még eredmény. 
A hivatal épületének korszerűsítése kapcsán a munkaterület átadásra került. 2023. június 30. a 
kivitelezés határideje. 
Az élhető települések pályázatunkra, aminek keretében a tó körüli terület parkosítása, mosdók 
kialakítása, közvilágítás fejlesztése valósulhat meg 31.065.005 Ft támogatást nyerünk el. Önerő nem 
szükséges. A támogatói okiratot várjuk. 
A temető fejlesztésére is nyertünk pályázatot, ebből járdákat, utakat tudtunk építeni a temetőben. A 
kivitelezés befejeződött, az elszámolás benyújtásra került. 
A kommunális eszközbeszerzés megtörtént, a kistraktorhoz szárzúzót, tolólapot, pótkocsit, sószórót 
tudtunk vásárolni. A pályázati elszámolás folyamatban van. 
Népi építészeti értékek megújulását támogató szakmai előkészítés pályázat, mely a tájház felújításához 
kapcsolódik. Döntött a testület, hogy maximum 1 M Ft-ot hozzá tudunk tenni, hogy megvalósulhasson a 
pályázat. December vége a vizsgálatok elvégzésének és a dokumentációk elkészítésének a határideje. 
Energiaközösségek kialakítását támogató több éves program pályázatnál a konzorciumi együttműködés 
megkezdődött a Danubia Energia Kft-vel. Két év alatt valósulhat meg a tervezett 150 kW teljesítményű 
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napelemes rendszer. Jelenleg az előkészítési tervezési szakasz zajlik. A kapcsolattartó Fekécs Szilvia 
lett, a helyi igényeket is ő fogja felmérni, workshopokat szervezni. 
Tudásunkkal kézenfogva a közösségekért pályázat keretében hímző szakkör anyagtámogatása lett 
igényelve. Debreceniné Králik Tünde fogja vezetni a szakkört, aki elvégezte a vezetői tanfolyamot. A 
civil szervezetek házában lesznek a szakkörök megtartva összesen 20 alkalommal.  
A szociális tűzifa pályázat keretében 68 m3 fa megvásárlását támogatta a Belügyminisztérium. A fa 
beszerzése megtörtént, a szociális bizottság dönt a jogosultak köréről.  
Vis maior pályázat benyújtásra és befogadásra került. Elbírálás alatt van.  
A további nyertes pályázatokról annyit mondanék, hogy ezeket nem az önkormányzat nyújtotta be, de 
Nógrád község fejlesztését szolgálja az iskola tetőszerkezetének felújítása. Ezen kívül mind a Katolikus 
Egyház, mind az Evangélikus egyház nyújtott be pályázatot közösségi terek fejlesztésére.  
Még egy pályázati lehetőségről szeretnék beszélni, a Duna Dráva Cement Kft. újra meghirdette a Zöld 
megoldás című pályázatát. 2 éve ebből valósulhatott meg a Taposópark kialakítása. Idén új ötlettel 
állnánk elő, kültéri memóriatáblákat, ismeretterjesztő táblákat szeretnénk elhelyezni a Taposópark 
területén. Arra is gondoltunk, hogy madárles kerülhetne kialakításra játszótérrel. Körbeadom az 
anyagot, ami már egy megvalósult tervet mutat be egy másik településen. 3 M Ft értékben lehet 
pályázatot benyújtani. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Szerintem ez egy nagyon jó lehetőség javaslom a pályázat benyújtását, kérem a testületet, hogy 
szavazzon! 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a pályázat 
benyújtására tett javaslatot és az alábbi határozat született: 
 

110/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete újra pályázatot kíván 
benyújtani a Duna Dráva Cement Kft. által meghirdetett Zöld megoldás elnevezésű 
pályázatra. A korábban sikeresen elnyert pályázatból megvalósult Taposópark 
továbbfejlesztése céljából kültéri memória- és ismeretterjesztő táblák elhelyezése, 
valamint játszótér létesítésén belül madárles kialakítása a cél. 
A megvalósítás helyszíne: Nógrád község Taposóparkja 
A pályázattal elnyerhető támogatás: 3.000.000,-Ft  
 
Határidő: 2022. december 2 (péntek) 12 óra 
Felelős: alpolgármester 

 
Varga Richárd polgármester: 
Minden civil szervezetnek, alapítványnak, nemzetiségi önkormányzatnak, aki Nógrád község fejlődését 
támogatja, segíti pályázataival szeretném megköszönni a munkát, időt, amit erre fordít. Kérem, hogy 
keressék továbbra is a pályázati lehetőségeket, kérjék segítségünket, ha szükséges.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
A TOP pályázatnál az iskola vonatkozásában mennyit bukott az önkormányzat? 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Ennek kiszámítása még folyamatban van. Az indikátor nem teljesítésének százaléka alapján fogják 
kiszámítani. 15-20 M Ft körül lehet az összeg. 
 
A pályázati beszámolót testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
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111/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja az 
előterjesztés szerinti pályázati tájékoztatást. 
A testület felkéri az alpolgármestert, hogy a pályázati lehetőségekről és a 
pályázatok sorsáról a testületet folyamatosan tájékoztassa. 

 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: alpolgármester 

 
 

5. A Polgármesteri Hivatal tetőszerkezetére telepítendő napelemrendszernek a tetőszerkezetet 
érintő részének felújítására érkezett árajánlatok megvitatása. 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az elmúlt ülésen felvetődött, hogy jó lenne, ha átrakásra kerülne a hivatal épületének tetősíkja, amit 
érint a beruházás. Három árajánlatot kértünk, ezek be is érkeztek. Javaslom, hogy a legolcsóbb ajánlatot 
fogadjuk el, a vállalkozás jó referenciával bír, hiszen az öreg tanács épületének tetőszerkezetének 
felújítását is ők végezték el. A munkájukkal meg voltunk elégedve. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és az 
alábbi határozat szerint döntött: 
 

112/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Önkormányzati épületek 
energetikai korszerűsítése tárgyában megítélt vissza nem térítendő támogatás 
vonatkozásában a hivatali épület napelemrendszer telepítését érintő tetősík felújítására 
bekért és beérkezett három árajánlat közül a legolcsóbbat fogadja el.  
A legolcsóbb árajánlatot a Femaflór Kft. (székhely: 2600 Vác, Dolmány út 5.) tette 
bruttó 1.564.053,-Ft összegben.   
A beruházás a 2023. évi költségvetés terhére valósulhat meg. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozat szerinti szerződés 
megkötésére, a beruházás megvalósításával kapcsolatban a szükséges intézkedések, 
nyilatkozatok, valamint jognyilatkozatok megtételére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
6. Kerekes-Grolyó Diána képzési támogatási kérelme 

Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Egy képzési programba szeretnénk az óvodában jelenleg alkalmazásban álló pedagógusok közül 
továbbképeztetni valakit. Erre három alkalmazottat kért fel az óvodavezető, ebből Diána vállalta a 
feladatot. A képzés díja a jövő évi költségvetést terheli majd. Tartsuk tiszteletben az óvodavezető 
döntését, javaslom a kérést támogatni.  
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Kovács Ágnes képviselő: 
Nyilvánvaló, ha a nógrádiak közül elvállalja valaki, támogassuk, hiszen így helyben lesz a vezető. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a pedagógus 
képzésének támogatására tett javaslatot és az alábbi határozat szerint döntött: 
 

113/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Kerekes-Grolyó Diána 
Közoktatási vezető és pedagógus szakvizsga megszerzését célzó program 
finanszírozási támogatás iránti kérelmét az Angyalvár Óvoda 
kötelezettségvállalási nyilatkozata és a kérelmezővel megkötött Tanulmányi 
szerződésben foglaltak alapján támogatja és a képzés összegét, 500.000,-Ft-ot a 
2023. évi költségvetés terhére biztosítja. 
A testület felhívja a kérelmezőt, hogy a képzés befejezését és a szakvizsga 
letételét igazoló dokumentumot mutassa be. 

 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon.  
 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: jegyző 
 
 

 
7. Nógrád Sportegyesület támogatási kérelme 

Előadó: Varga Richárd polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Én részemről javaslom a kérés támogatását, hiszen a sportpályát folyamatosan karban kell tartani, ehhez 
pedig a kistraktor igénybevétele elengedhetetlen.  
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a kérelmet és az 
alábbi határozatot hozta: 
 

114/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrád Sportegyesület 
kérelmére fűnyíró traktor fenntartására, javítására és az egyesület működési 
költségeihez 50.000 Ft összegű támogatást nyújt. 
A támogatás kifizetése a tartalékkeret terhére történhet. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse. A 
rendeletben foglaltak szerint, a belső ellenőrzés megállapításait figyelembe véve a 
támogatási szerződést kösse meg, és az összeg kiutalásáról legkésőbb 2022. 
november 30-ig intézkedjen. 
A felhasználásról az elszámolást 2023. január 31-ig kérje számon, és a szükséges 
átcsoportosításról intézkedjen. 

 
Határidő: azonnal, a rendeletben és a megállapodásban foglaltak szerint,  
     értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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8. Időseknek adandó támogatásról döntés 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Varga Richárd polgármester: 
Beszéltünk arról a bizottsági tagokkal, hogy hogyan lehetne a 65. év feletti nógrádi lakosokat év végén 
megajándékozni. Tavalyi évben az 5.000 Ft összegű készpénzben nyújtott támogatás sikeres volt, hiszen 
arra fordíthatták, amire szerették volna. Kb. 1,5 M Ft összeget tenne ki idén.  
 
Kovács Ágnes az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és Sportbizottság elnöke: 
A bizottsági ülésen tárgyaltuk, hogy ha a költségvetés megengedi, akkor idén is támogassuk az időseket 
karácsonykor. Örülök, ha segíthetünk. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta a javaslatot és az 
alábbi határozatot hozta: 
 

115/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 5.000 Ft összegű 
rendkívüli települési támogatást biztosít minden Nógrád községben állandó 
lakcímmel rendelkező 65 év feletti lakos részére.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: 2022. december 20. 
Felelős: polgármester 

 
 

9. Nógrádi Híradás nyomdai költségéről döntés 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Azért szükséges az újság nyomdai költségeiről a döntés a képviselő testület bevonásával, mert fölött van 
annak az összeghatárnak, amiről polgármesterként egyedül dönthetek. Két árajánlatot kértünk be, az 
egyik teljesen színes nyomtatásra vonatkozik, a másik pedig a borítók kivételével fekete-fehér. Mivel 
ebben az évben egy újság jelenik meg, javaslom, hogy színesben legyen nyomtatva. Színvonalasabb,  
mint a fekete-fehér. Kb. 700 db példányra lesz szükség. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Ha megengedi a költségvetés, akkor legyen színes! 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirend vonatkozásában az 
alábbi határozatot hozta: 
 

116/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete döntött, hogy a Nógrádi 
Híradás elnevezésű újság 2022. évi 1. száma színes nyomtatásban, 700 példányban 
készüljön el 405,-Ft + ÁFA/db áron. 
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A testület felkéri a polgármestert, hogy a nyomdai munkákkal kapcsolatos 
intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 

10. 2023. évi belső ellenőrzés tárgyáról döntés 
Előadó: Majer Annamária jegyző 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Majer Annamária jegyző: 
Az Államháztartási törvény írja elő azt, hogy minden évben belső ellenőrzést kell lefolytatni. Minden 
évben belső ellenőrzési tervet kell készíteni, melyet december 31-ig el kell fogadnia a testületnek. Ennek 
elkészítésére tavaly Papp Katalinnal kötöttünk szerződést, aki az idei évben is elküldte a javaslatait, 
hogy mely témakörök közül választhatunk. Ezek a karbantartási tevékenységek és az anyakönyvezési 
tevékenység ellátása. 105.000,-Ft áron tudja elvállalni a terv elkészítését. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Én szeretném az önkormányzati tulajdonú járművek használatát és a hozzá kapcsolódó nyilvántartások 
vezetésének ellenőrzését kérni. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Én inkább az anyakönyvezési tevékenység ellátásának ellenőrzését javaslom. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Amennyiben nincs több kérdés, javaslat, szavazásra teszem. Aki támogatja az újonnan elhangzott 
javaslatot, tehát azt, hogy az önkormányzati tulajdonú járművek használata és a hozzá kapcsolódó 
nyilvántartások vezetésének ellenőrzése legyen a belső ellenőrzés tárgya, kérem, hogy kézfelemeléssel 
jelezze! 
 
A testület 3 igennel, 4 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a javaslatot nem támogatta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 

117/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2023. évi belső ellenőrzés 
tárgyában az önkormányzati tulajdonú járművek használata és a hozzá kapcsolódó 
nyilvántartások vezetésének ellenőrzésére tett módosító javaslatot nem támogatta. 

  
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
Varga Richárd polgármester: 
Aki támogatja, hogy az anyakönyvezési tevékenység ellátásának ellenőrzése legyen a belső ellenőrzés 
tárgya, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze! 
 
A testület 4 igennel, 3 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az elhangzott javaslatot támogatta és az alábbi 
határozatot hozta: 
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118/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2023. évi belső ellenőrzés 
tárgyában az anyakönyvezési tevékenység ellátásával kapcsolatos ellenőrzést 
támogatta. 
Felkéri a jegyzőt, hogy a belső ellenőrzési tervet a következő testületi ülésre terjessze 
elő. 
 
Határidő: következő testületi ülés 
Felelős: jegyző 
 
 

11. Hóeltakarítással és jégtelenítéssel kapcsolatos döntés meghozatala 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Négy vállalkozónak küldtünk ki ajánlattételi felhívást, ebből határidőre egy vállalkozó válaszolt, majd a 
határidő után még ketten küldtek választ. A negyedik vállalkozó még nem adott írásos választ. Annyit 
tudunk, hogy Berkenyén ő fogja a munkát elvégezni. A berkenyei árakat telefonon bemondta, de ez 
magasabb, mint a hozzánk érkezett ajánlat.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
A készenléti idő milyen időszakra szól? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Én javaslom, hogy a testület döntsön, hogy szerződésben legyen leszabályozva az időszak kezdete és 
vége is.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Szerintem december 1-től március 15-ig legyen ez az időszak.  
 
Több képviselő a december 1-től március 31-ig tartó időszakot tartotta megfelelőnek. 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Azt lehet tudni, hogy ki milyen géppel dolgozik? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Traktorokkal végzik, a berkenyei vállalkozónak van multifunkcionális gépe. Ő 300.000 Ft/hó készenléti 
díjat kér, 28.000 Ft pedig az óradíj, amikor tényleges munkát végez. Ez lényegesen magasabb, mint a 
beérkezett ajánlat attól a vállalkozótól, aki eddig végezte nálunk ezt a munkát. Minél előbb szerződést 
kell kötni még a rossz idő előtt. Még rendelkezésünkre áll valamennyi a tavalyi szóróanyagból.  
Aki támogatja, hogy Ciuleac Martin árajánlatát fogadjuk el és vele kössünk szerződést, az kérem, hogy 
kézfeltartással jelezze! 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn bejelentette személyes érintettségét, ezért nem kíván részt venni a 
szavazáson. 
 
A testület 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással Ciuleacné Drajkó Adrienn bejelentett 
személyes érintettségét elfogadta, majd 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az elhangzott 
javaslatot támogatta és az alábbi határozatot hozta: 
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119/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a hóeltakarításra és síkosságmentesítésre a legkedvezőbb 
ajánlatot adó Ciuleac Martinnal kösse meg a szerződést 2022. december 1-től 2023. 
március 31-ig szóló időre. 
A vállalási díj 13.000 Ft/óra, a készenléti díj 3.000 Ft/naptári nap. 
(A hóeltakarításhoz és jégmentesítéshez szükséges anyagot az önkormányzat 
biztosítja.)  
Az egyéb szerződési feltételek az előző szerződésben foglaltaknak megfelelőek.  
Az ajánlatot adókat a döntésről értesíteni kell.  

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 

12. A település értékeinek Nógrád Megyei Értéktárba történő felvételéről döntés 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Nógrád Megye Önkormányzata megkeresett bennünket is, hogy a Nógrád Megyei Értéktárba 
javasoljunk olyan területet, személyt, tárgyat, épített örökséget, amit alkalmasnak találunk, hogy oda 
bekerüljön.  
 
Piroska János képviselő: 
A Kálvária dombon álló kápolnát javasolnám, hiszen itt található az a fából készült kegyszobor, amit az 
ide telepített nógrádiak - miután elmentek gyalogosan az őseik földjére, - a hátukon hozták el ide 
Nógrádra. 
 
17 óra 20 perckor megérkezik Farkas István főépítész. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Én a nógrádi krumplis lepényt szeretném Nógrádikumnak javasolni. 
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
Nekem a nógrádi szüreti felvonulás és népviselet lenne a javaslatom. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Én a Csurgó forrásra gondoltam. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az én javaslatom a Nógrádi Várjátékok lenne. 
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a napirend vonatkozásában az 
alábbi határozatot hozta: 
 

120/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nógrád Megyei Értéktárba 
történő felvételre az alábbi helyi értékek felvételét javasolja: 
 Kálvária dombon található kápolna 
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 nógrádi krumplis lepény 
 nógrádi szüreti felvonulás és nógrádi népviselet 
 Csurgó-forrás 
 Nógrádi Várjátékok 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a felhívással kapcsolatos adatszolgáltatást 
tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
13. Egyebek 

 
- Ingatlanügyek 

 
 Varga Richárd polgármester: 
Köszöntöm az ülésen Farkas István főépítész urat és megkérem őt, hogy a napirenddel kapcsolatban 
ismertesse állásfoglalását.  
 
Farkas István főépítész: 
Van nekünk egy partnerségi egyeztetésről szóló rendeletünk, ami arról szól, hogy ha a rendezési tervet, 
vagy a településképi rendeletet módosítjuk, akkor hogyan kell ezt általánosítani, hogyan kell 
meghirdetni, lakossági fórumot összehívni. Ezeket a szabályokat akkor fogadta el az önkormányzat, 
amikor a településképi rendeletet elfogadta, de azóta már megváltozott ez a szabályrendszer. Azokat az 
eljárásokat, amelyeket július 1. után indítunk, azoknál már az ún. E-tér felületen kell a lakosságot 
megkeresni, a lakosság is ezen a felületen tud majd észrevételt tenni.  
A partnerségi egyeztetés szabályairól szóló rendeletet nem lehet hatályon kívül helyezni, hiszen a 
régebbi ajánlások e szerint mennek, viszont a rendeletben ezt jelölni kell, hogy az újabb eljárásokat a 
419/2021-es eljárás szerint az E-térben kell indítani.   
 
Majer Annamária jegyző: 
A változás a 2. szakaszt érinti. A rendelet többi része változatlan marad. 
 
A rendelet-tervezetet a testület 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és ezzel 
megalkotta az 12/2022. (XI.09.) önkormányzati rendeletét a 8/2017. (X.25.) a településfejlesztéssel, 
településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés helyi 
szabályairól szóló rendeletének módosításáról 
 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
 
Rendelet 1 példánya jegyzőkönyvhöz csatolva.  
 
Farkas István főépítész: 
A védelmezéssel kapcsolatban szeretnék még elmondani néhány dolgot. Kétfajta védelmet tudunk 
csinálni, az egyik az egyedi építészeti védelem, ennek keretében értékvizsgálatot kell készíteni, ezt fel 
kell tölteni az egyeztetési felületre, lakossági fórumot kell tartani és ez után lehet védelembe venni 
épületet. A településképi rendelet mellékletét kell módosítani. Területi és egyedi természeti értéket is 
lehet védelembe venni. 
A népi építészeti pályázatoknál előző évben kell védelembe helyezni, amit szeretnénk.  
 
17 óra 35 perckor a főépítész távozik az ülésről. 
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- Temetői rendelettel kapcsolatos észrevétel megtárgyalása 

 
Majer Annamária jegyző: 
A temetői rendeletet nem régen készítettük el, viszont az élet kezdi felülírni ezt, mert a rendelet 
kimondja, hogy üres urnafülkét, illetve sírhelyet előre nem lehet megváltani. Jelentkezett nálunk egy 
olyan nógrádi lakos, aki egyedülálló, nincsenek hozzátartozói sem és ő szeretne előre sírhelyet váltani. 
A Törvényességi Felügyeleti Osztály javasolta, hogy módosítsuk a rendeletünket olyan formában, hogy 
beépítjük azt, hogy különös méltányosságot indokló esetben engedélyezzük a sírhely előre történő 
megváltását. 
Tartalmazza a rendeletünk azt is, hogy a ravatalozó használatáért nem kell használati díjat fizetni, 
azonban a temető fenntartásának költségei igencsak megemelkedtek. Lehetőség van arra, hogy a 
temetkezési vállalkozótól lehessen ezért díjat felszámítani. 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Ezt valószínűleg a hozzátartozókkal fogja majd megfizettetni a vállalkozó.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Ebben mindenkinek igaza van, de mi azért ülünk itt, mert az önkormányzatot képviseljük és védjük, 
nem a hozzátartozót. Nekünk azért kell helytállni, hogy a község életébe ezeket a dolgokat hogyan 
tudjuk olyan formába terelni, hogy mindenkinek megfelelő legyen. A zöldhulladék elszállítása is sokba 
kerül az önkormányzatnak, fizetünk azért, hogy a ravatalozó takarítva legyen, a temető rendben legyen. 
Az első pontra visszatérve, ritkán van olyan, hogy valakinek egyáltalán nincsen élő hozzátartozója, 
ezért ilyen esetben próbáljunk humánusan eljárni, és engedjük, hogy meg tudja váltani előre a sírhelyét. 
Javaslom, hogy a következő ülésre készüljön egy rendelet tervezet és tárgyaljuk újra a rendeletet. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Engem többen megkerestek, hogy inkább fizetnének valakinek, aki rendben tartja a temetőt, lenyírja a 
füvet.  
 
Varga Richárd polgármester: 
A fő közlekedő utakat nyírjuk, de a sírokat és a körülöttük lévő területet nem tudjuk karbantartani. Azt 
gondozza a hozzátartozó. Sajnos kevesen vagyunk, nincs arra is kapacitásunk. 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Azt kérném, hogy a jövőben ne csak a fő közlekedő útvonalakat, hanem a nehezebben megközelíthető 
sírokat is próbáljuk levágni a füvet, legalább a Mindenszentek és halottak napjára.  
 
A képviselő-testület a temető rendelettel kapcsolatos változtatásokat egyelőre elvetette.  
 
- Őszi rendezvények elszámolása 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Készült egy pénzügyi kimutatás az őszi rendezvények költségeiről. Az önkormányzatnak jelentős 
kiadása nem keletkezett. A rendezvényeket sikeresen meg tudtuk valósítani.   
 
A testület egyhangúlag, 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta a kimutatást és az 
alábbi határozatot hozta: 
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121/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2022. évi őszi 
rendezvényekkel kapcsolatos pénzügyi elszámolást az előterjesztés szerinti 
tartalommal elfogadta.  

 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
- Nógrádi Falusi Fiatalokért Egyesület névhasználati kérelme 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Érkezett egy névhasználati kérelem és ehhez kapcsolódóan megküldésre került az Egyesület alapító 
okirata is. Ebben a fő tevékenységet és a kitűzött célokat is megjelölik. A Nógrád név használata a 
megyére utal, véleményem szerint támogatható a kérelem, járuljunk hozzá a névhasználathoz. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Én egy kicsit megtévesztőnek érzem, én úgy mondanám, hogy Nógrád Megyei Falusi Fiatalokért 
Egyesület. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Mi nem javasolhatjuk, hogy mi legyen az egyesület neve, mi csak hozzájárulhatunk a névhasználathoz.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Én sem támogatom a Nógrád név használatát.  
 
Piroska János képviselő: 
Egyetértek a Zsuzsának a véleményével, mert tényleg zavaró. Véletlen egybeesés, hogy a megye neve 
és településünk neve ugyanaz. Én így nem támogatom a kérelmet. Le is írja, hogy Nógrád megyei 
fiatalokra vonatkozik, akkor miért nem azt a nevet adták? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ha nincs több kérdés, észrevétel, kérem a képviselőket, hogy kézfeltartással szavazzanak. 
 
A testület 2 igennel, 4 ellenszavazattal és 1 tartózkodással nem támogatta a névhasználati kérelmet és az 
alábbi határozat szerint döntött: 
 

122/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a benyújtott kérelemben 
foglaltakat megvitatta és a közeljövőben bejegyzendő „Nógrádi Falusi 
Fiatalokért Egyesület” elnevezésben  a „Nógrádi” kifejezés használatához nem 
járul hozzá. 
A testület többségének véleménye az, hogy amennyiben a kérelmező egyesület a 
Nógrád megyei fiatalok érdekében végez a tevékenységet, akkor egyértelműbb 
lenne, ha a megye elnevezés szerepelne az egyesület elnevezésében.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot a kérelmezőnek küldje 
meg. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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- Bory László köz mögötti terület ügye 

 
Varga Richárd polgármester: 
Van az önkormányzatnak a Bory László köz mögött földterülete, amelyet ismeretlen tettes felszántotta 
és bevetette. A testületnek kell dönteni arról, hogy induljon-e birtokvédelmi eljárás. 
 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Azt a területet én 10-15 éve használom, én vetettem be azt a földterületet. Lehet, hogy az emberem, aki 
a munkálatokat végezte, belement néhány métert az önkormányzati földbe, nem volt tudatában, hogy hol 
a határ, ezért elnézést kérek. Lehet tudni, hogy mekkora az a terület, ami az önkormányzaté? 
 
Varga Richárd polgármester: 
84 métert jelöltünk ki a földmérővel az utolsó beépített telektől. Építési telkeket szeretnénk ott 
kialakítani.  
 
Keresztes Konrád képviselő: 
A búzavetés sem az átalakítást, sem a kimérést, sem az értékesítést nem akadályozza. Amennyiben az 
önkormányzat úgy gondolja, hogy zavarja, akkor már most is le lehet vágni, de ha elegendő akkor 
levágni, amikor már termőre fordul, akkor azt várjuk meg. Ezek a területek mindig egyben voltak 
művelve, nem voltak határok kijelölve.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Nem kérünk birtokvédelmet, viszont javaslom, hogy legyen írásba foglalva, hogy a későbbiekben a 
felek egymás felé milyen követeléseket támasztanak. Tehát akkor vállalja képviselő úr, hogy 
amennyiben az önkormányzat kéri, lekaszálja a bevetett önkormányzati területet. 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Természetesen vállalom, hogy amikor szólnak, lekaszálom a területet. Ha sor kerül majd a kimérésre, 
azt kérem az önkormányzattól, hogy hívjon meg engem is a kimérésre, hogy tudjam, hogy hol van a 
földem határa.  
 
- SZMSZ módosítási javaslat 
 

Varga Richárd polgármester: 
Jegyző asszonnyal úgy látjuk, hogy szükség lenne az SZMSZ módosítására a tekintetben mindenképp, 
hogy a testületi ülések rendjét rugalmasabban tudjuk kezelni. Kérem a képviselőket, hogy következő 
ülésre gondolják át, hogy milyen módosításokat javasolnak még ezen kívül. 
 
Varga Richárd polgármester megkérdezte a jelenlévőket, hogy kívánnak-e kérdést, kérést intézni a 
testülethez. 
 
Debreceniné Králik Tünde Nógrád Község Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatának elnöke: 
A pályázat kapcsán jegyezném meg, hogy 5 főre kaptunk támogatást, de több érdeklődő van. Örülnénk, 
ha az önkormányzat megtámogatná a többi érdeklődő anyagszükségletét. Köszönjük! 
 
Dávid Barbara a Nógrádi Polgárőr Egyesület elnöke: 
 A Lengyelországból kapott tűzoltó autónak az önkormányzat a tulajdonosa, a Tűzoltó Egyesület az 
üzembentartója. Szeretnénk, ha az autó az Egyesület tulajdonába kerüljön, mert akkor megillet az 
adómentesség. Mi ennek a menete, milyen módon nyújtsuk be kérvényünket? 
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Majer Annamária jegyző: 
Írásban postai úton, személyesen, vagy hivatali kapun lehet benyújtani a kérelmet. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az óvodavezető asszony megkeresett bennünket azzal, hogy a testület járuljon hozzá ahhoz, hogy 2023. 
január 2-6-ig az óvoda zárva tarthasson, felügyelet sem lenne. A fűtés is szünetelne ez idő alatt. 
 
Keresztes Konrád képviselő: 
Szerintem nagy hiba lesz, ha az épület nem lesz fűtve. Én javaslom, hogy időnként menjen a fűtés. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Én úgy emlékszem, hogy beszéltünk már arról, hogy szünet esetén mérjék fel, hogy van-e igény 
ügyeletre.  
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Az iskolában is leállás lesz abban az időszakban, tehát nem biztos, hogy lesz igény a felügyeletre. 
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Én is azt gondolom, hogy mérjék fel az igényeket, mert akinek dolgozni kell menni, nem biztos, hogy 
meg tudja oldani az óvodás gyereke felügyeletét. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Megkérem az óvodavezetőt, hogy a következő testületi ülésre mérjék fel az ügyeleti igényt, és annak 
ismeretében dönt majd a testület.  
 
A testület egyhangúlag 7 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 

123/2022.(XI.08.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2023. január 2-6. közötti 
időszakban történő óvodai szünettel kapcsolatban felhívja az intézményvezetőt, hogy 
mérje fel az ügyeleti igényt és ennek ismeretében hoz a testület döntést az érintett 
időszakban az intézmény bezárásáról. 

 
Határidő: következő testületi ülés 
Felelős: polgármester és az óvoda intézményvezetője 

 
 

A polgármester megköszönte a jelenlévőknek az aktív részvételt és az ülést 18 óra 40 perckor 
berekesztette. 
 

k.m.f. 
 

 
 

                                Varga Richárd                         Majer Annamária 
                                       polgármester             jegyző 
 
 
 
 

                       Karcag Sándorné                                         Szórágy Gyuláné 
                                jegyzőkönyv hitelesítő                                  jegyzőkönyv hitelesítő 


